



## ADMINISTRATIVE NOTICES - AVIS ADMINISTRATIFS

Number 1

January 6, 1986

Numéro 1

6 janvier 1986

ADMINISTRATIVE INFORMATIONCancellation of Duty Officer System

As of January 1, 1986 the present duty officer system at headquarters will be discontinued. In its place will be an around the clock Operations Watch as outlined in CD Admin. No. 32/85 of August 22, 1985. The Watch, which is located in the Operations Centre (ZSEO), will take over all functions of the Duty Officer, and should be contacted at (613) 996-8885. The main departmental number (613) 996-9134 may continue to be used as a back-up number in order to contact the guard on duty.

FSD 58 - Post Differential Allowances (PDA)

The Foreign Service Directives were amended effective December 1, 1985. One change is the addition of a new level V to the PDA, as follows:

Unaccompanied:	\$5,836 per annum
Accompanied by one dependant:	\$7,296 per annum
Accompanied by two or more dependants:	\$8,754 per annum

The new Level V hardship posts are Lagos, Dhaka, Hyderabad and Rangoon.

Hardship levels have been established for Abu Dhabi, at Level II and La Paz, at Level IV.

RENSEIGNEMENTS ADMINISTRATIFSSuppression du système des agents de service

Le système actuel des agents de service à l'Administration centrale disparaîtra le 1<sup>er</sup> janvier 1986. Il sera remplacé par un Service de garde fonctionnant 24 heures sur 24, comme l'expliquait la Circulaire administrative no 32/85 du 22 août 1985. Le Service de garde, situé au Centre des Opérations (ZSEO), assumera toutes les fonctions de l'agent de service. Le numéro à signaler est (613) 996-8885. Le numéro principal du Ministère (613) 996-9134 peut continuer de servir de numéro de dépannage pour communiquer avec le garde de service.

DSE 58 - Indemnité différentielle de mission (IDM)

Les Directives sur le service extérieur ont été révisées à compter du 1<sup>er</sup> décembre 1985. On a ajouté le nouveau niveau V suivant à l'IDM:

Non accompagné:	5,836\$ par année
Accompagné d'une personne à charge:	7,296\$ par année
Accompagné d'au moins deux personnes à charge:	8,754\$ par année

Le nouveau niveau V s'applique aux missions suivantes: Lagos, Dhaka, Hyderabad et Rangoon.

Des niveaux de difficulté ont été établis pour Abu Dhabi (niveau II) et La Paz (niveau IV).